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A K O R M Á N Y P Á R T ELNÉZÉST KÉRT A ZAVARASERT 

Kivonult az ülésről 
a Fidesz-KDNP 
Kivonult a makói képvise-
lő-testület üléséről a Fidesz-
KDNP 4 képviselője, miután 
napirend-módosító javaslatu-
kat nem fogadta el a polgár-
mesteri többség. Csak a benn-
maradok kerültek be a városi 
cégek felügyelőbizottságaiba. 

MAKÓ 
BAKOS ANDRÁS 

A Fidesz-KDNP-frakció - mint 
Gál Sándor és Sánta Sándor 
részletezte - azt szerette volna 
elérni, hogy a távfűtés drágulá-
sáról, valamint a polgármester 
és az alpolgármester költségté-
rítéséről a legközelebbi rendes 
ülésen döntsenek, amelyet a 
tévé is közvetít. Búzás Péter 
polgármester azt mondta, a gáz 
drágulását a távfűtés hódijába 
már nyár végén szerette volna 
beépíteni a szolgáltató, a vá-
lasztások miatt csúszott a dön-
tés. Ha még tovább késnek, 
milliókkal nőnek a cég terhei. 
A költségátalányról pedig a 
törvény szerint muszáj most 
dönteni. A napirendet 7 igen és 
4 nem szavazattal fogadta el a 
testület: a Fidesz-KDNP képvi-
selői ezután vonultak ki. Gál 
mikrofonon kívül azt is mond-
ta, nem vállalnak tisztséget a 
városi cégek felügyelőbizottsá-
gaiban, és elnézést kért a zava-
rásért. A testület ezután Gáspár 
Sándort, Bárányi Sándort, Mol-
nár Lászlót, Siket Istvánt és Kiss 
Imrénét delegálta a Makói Für-
dőfejlesztő Kft., a Makói Város-
fejlesztő Kft. és a Makói Gyógy-
fürdő Kft. felügyelőbizottságá-
ba. A távfűtés hődíja november 
elsejétől 3090 helyett 3433 fo-

rint per gigajoule, a használati 
meleg víz hődíja 403 helyett 
448 forint lesz köbméteren-
ként. Ez 11,1 százalékos emelés. 
Az ülés után arról tartottak tá-
jékoztatót, hogy indul a város 
900 milliós termálberuházása, 
és Kurunczi Mihály, a projekt-
ben részt vevő Brunner Kft. 
ügyvezetője azt mondta, ta-
vasszal, a fűtési szezon végén 
próbaüzem kezdődik: használ-
hatják a termálvizet fűtésre, 
kevesebbet kell fizetni a mele-
gért. Az egyébként híresen drá-
ga makói távfűtés 17-20 száza-
lékkal lehet olcsóbb. 

Eldöntötte a testület, hogy a 
polgármester az illetménye 
mellé 30 százaléknak megfelelő 
156 ezer 530 forintot, Marosvári 
Attila alpolgármester pedig 20 
százaléknyi, 99 ezer 120 forin-
tot kap költségátalányként. 

Óvatos optimizmus 
fürdőügyben 
Tovább tárgyat az önkormány-
zat a fürdőépítésről a fejlesztési 
ügynökséggel és a támogatás-
vizsgáló irodával. Kedden a 11 
fős, pályázati és jogi szakértők-
ből álló makói csapat a regioná-
lis fejlesztési ügynökségnél 
egyeztetett. Abban állapodtak 
meg, hogy a város további in-
formációkat ad a vizsgálathoz, 
amely azt firtatja, megfelel-e a 
fürdő fejlesztésének pénzügyi 
háttere az uniós elveknek. Bú-
zás Péter lapunknak azt mond-
ta, a kezdetekhez képest opti-
mistábban látja a helyzetet, és 
reméli, a megadott határidőig 
befejeződik a vizsgálat. 

Katonákat, sportolókat 
is ellátnának 
Fájdalomambulancia, katonák egészségügyi ellátása, sportorvosi 
tevékenység - mindez része a vásárhelyi Erzsébet-kórház jövő-
beni fejlesztési tervének. 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY 
TÖRÖK ANITA 

Az Erzsébet-kórház jövőbeni fej-
lesztései terveiről is szó lesz a 
ma reggel 8 órakor kezdődő 
rendkívüb közgyűlésen Vásár-
helyen. A fejlesztések közé tar-
tozna a fájdalomambulancia 
-működtetése, ahol például a tu-
moros betegek krónikus fájda-
lomcsillapítását, később fejfá-
jást is kezelnének. A járóbe-
teg-ellátáson belül mozgásszer-
vi rehabilitációs és szemészeti 
ambulancia kialakítását is ter-
vezik. A fekvőbeteg-ellátás bőví-
téséhez az ágyszámok növelésé-
re is szükség lenne. Például a 
belgyógyászati és neurológiai 
osztályon jelenleg 33 ágy van, de 
28-cal több kellene - olvasható 

az anyagban. A belgyógyásza-
ton elsősorban a kardiológiai 
vizsgálatokat bővítenék, de a 
tervek között szerepel gasztro-
enterológiai központ kialakítása 
is. A sebészetnél emlősebészeti 
központ működtetése a cél. 

A kórház kitörési lehetősé-
geként fogalmazza meg az elő-
terjesztés - a már Lázár János 
polgármester által is említett -
katonai egészségügyi ellátást. 
A vásárhelyi laktanya közel 
kétezres állományának biztosí-
tanának kezelést, szűrővizsgá-
lati lehetőséget, de a szegedi és 
a békéscsabai toborzóirodák-
ban jelentkezők vizsgálatába is 
bekapcsolódhatnának. A sport-
egészségügyi ellátást szintén 
kitörési pontnak tekintik, mivel 
a kistérségben nincs ilyen. 

2 millió euró a szegedi 
matematikusnak 
f̂ EGED. Röst Gergely, a mate-
matikai járványtan ifjú szegedi 
kutatója kiemelkedő európai 
uniós támogatást kapott. Azon 
öt magyarországi kutató közé 
wérült a Szegedi Tudomány-
egyetem Természettudományi 
és Informatikai Karán, a Mate-
matikai Tanszékcsoporton belü-
li Bolyai Intézet Alkalmazott és 
Numerikus Matematika Tan-

székének adjunktusa, aki 2 mil-
lió euró támogatást nyert. Az if-
jú tudós - mint lapunk pénteki 
számában megírtuk - olyan 
önálló kutatócsoportot szervez-
het, amely új típusú matemati-
kai modellekkel foglalkozik. A 
támogatást 39 ország 427 fiatal 
kutatójának ítéltek oda, hogy az 
Európai Unió ezzel is segítse ku-
tatási ötleteik megvalósítását. 
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Szeged nem Esztergom 
Szeged nem Esztergom - eb-
ben egyetértett tegnap jobb-
és baloldal a szegedi közgyűlé-
sen, amelyen 16 igen, 1 nem és 
12 tartózkodás mellett elfogad-
ták az önkormányzat új szerve-
zeti és működési szabályzatát. 
Arról is döntöttek, hogy nem 
bontják fel a szerződést a 2-es 
villamosvonal kivitelezőjével. 

SZEGED 
SZABÓ C. SZILÁRD 

Nem igaz, hogy a Fidesz nem 
akar együttműködni a városve-
zetéssel - mondta napirend 
előtti felszólalásában Bohács 
Zsolt. A Fidesz frakcióvezetője 
kérte, első napirendi pontként 
tárgyalják a szervezeti és műkö-
dési szabályzat (szmsz) módosí-
tását. Botka László polgármester 
közölte: ez azért nem lehetsé-
ges, mert a közgyűlési bizottsági 
struktúráról és személyi összeté-
teléről még nem állapodtak meg 
a frakciók. A büdzsé módosítá-
sáról Szentgyörgyi Pál (MSZP) el-
mondta: a város költségvetése 
egyensúlyban van, Szeged 17 
milliárd forintos hitelállománya 
nem változott január óta. Póda 
Jenő (Fidesz) viszont úgy vélte, 
Szentgyörgyi túlságosan is opti-
mális helyzetelemzést adott, 
romlottak a város pozíciói. 

VITA A MARS TÉRRŐL. A Szege-
di Piac Kft.-nek nyújtott félmil-
liárdos kölcsön kapcsán a 
Mars téri fejlesztésről vitáztak 
a képviselők. A disputában Pó-
da közölte, Szeged nem Eszter-
gom - bár szerinte Botka sze-
retne hasonló helyzetet kipro-
vokálni. A polgármester azzal 
zárta le a vitát, azért kell köl-
csönt nyújtani a városi cégnek, 
hogy ki tudja fizetni a piac-
csarnokot építő vállalkozókat, 
ugyanis a Nemzeti Fejlesztési 
Ügynökség szerinte jogellene-
sen tartja vissza a rekonstruk-
cióra megítélt 1,9 milliárd fo-
rintos uniós támogatást. A pol-
gármester hangsúlyozta: patt-
helyzet alakult ki az ügyben, 
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Bohács Zsolt (balról) és Gyimesi László (középen) az szmsz-ről egyeztet a közgyűlésen. FOTÓ: FRANK YVETTE 

Esztergomban elvonták a polgármester jogköreit. Esztergomban 
nem választott alpolgármestert a képviselő-testület, miután a kérdést 
nem engedte napirendre venni a grémiumban többségben lévő Fi-
desz-KDNP-frakció. Elvonták Tétényi Éva független polgármester bi-
zonyos jogköreit is, és a város egyes hivatalainak megüresedő poszt-
jait sem töltötték be. A polgármester a jegyzővel egyetértésben az il-
letékes közigazgatási hivatalhoz fordult jogorvoslatért. 

amelynek megoldására javas-
latokat vár a képviselőktől. 

2-ES VILLAMOS. Csúszik a 2-es 
villamosvonal építése. A képvi-
selőknek arról kellett dönteni-
ük, hogy felmondják vagy sem 
a szerződést a kivitelező céggel, 
amelynek már közel 420 millió 
forint kötbért kell kifizetnie. A 
szocialisták azzal érveltek a 
folytatás mellett, hogy a kivite-
lező ígérte: december 15-éig el-
készül a munkával. Ha nem, a 
polgármester saját hatáskörben 
felmondhatja a szerződést. Hű-
vös László közölte: a Fidesz tar-
tózkodni fog az ügyben. De ez 
azt jelenti - tette hozzá hogy 
folytatódhat a beruházás, s ké-
sőbb a szakbizottságok vélemé-

nye alapján döntsön a közgyű-
lés az esetleges felmondásról. A 
testület úgy döntött, nem 
mondja fel a szerződést. A kép-
viselők támogatták a Dugonics 
tér felújítását azokkal a módo-
sításokkal, hogy a Somogyi ut-
ca Tisza Lajos körút és Zrínyi 
utca közötti szakaszán autók is 
közlekedhetnek (az eddigi ter-
vekben sétálóutcaként szere-
pelt ez a szakasz - a szerk.). Or-
szágzászlót állítanak az Árpád 
téren, és összehangolják a re-
konstrukciós munkálatokat 
más városi beruházásokkal. A 
projektet 1,7 milliárd forinttal 
támogatja az Unió. 

1 ALPOLGÁRMESTER, 4 TANÁCS-
NOK. Az ebédszünet hosszúra 

nyúlt, ugyanis zárt ajtók mö-
gött közel 2 órán át egyeztettek 
a frakcióvezetők és az 
szmsz-hez módosító indítvá-
nyokat benyújtó képviselők a 
szervezeti és működési sza-
bályzatról. Fél 3-kor felszállt a 
füst. Botka László elmondta: 
meggyőzték őt a fideszes kép-
viselők, hogy Szeged valóban 
nem Esztergom, hiszen olyan 
javaslatot tettek az szmsz-re, 
amely lehetővé teszi a város 
működését. Nem csorbították 
Botka László hatáskörét, a jö-
vőben egy alpolgármester segí-
ti a polgármester munkáját, és 
négy tanácsnoki posztot hoz-
nak létre. Gyimesi László (Fi-
desz) szerint az új szmsz-szel 
demokratikusabb, olcsóbb és 
hatékonyabb lesz a közgyűlés. 
A 72 bizottsági helyről és a 4 
tanácsnok személyéről két hé-
ten belül rendkívüli közgyűlé-
sen dönt a 29 tagú közgyűlés. 
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COM 
A Lapcom Kft. felvételt hirdet 

P H P - P R O G R A M O Z Ó 
részére. 

Feladatok: 
• webes alkalmazások fejlesztése 
• komplex weboldalak, valamint az azokat kiszolgáló CMS rendszerek 

fejlesztése 
• adatbázis-tervezés és -optimalizálás 

Követelmények: 
• szakirányú informatikai végzettség vagy azt kiváltó gyakorlati tapasztalat 
• PHP 5+ (objektumorientált megközelítés) programozásban szerzett 

tapasztalat 
• MySQL 5+ adatbázis-ismeret 
• HTML-, CSS-, JavaScript-tapasztalat 
• a webalkalmazások működésének ismerete 
• elkötelezettség a kitűzött cél teljesítésére, önálló, precíz, minőségi 

munkavégzés 
• nyitottság, jó kommunikációs készség, csapatjátékos-szellem 
• alkalmazkodóképesség, nyitottság új technológiák irányába 
• írásbeli és szóbeli szakmai angolnyelv-tudás. 

Előnyök: 
• SEO-trendek, -irányelvek, -módszerek ismerete 
• Usability (webergonómiai) ismeretek 
• LINUX adminisztrátori szintű ismerete 
• Subversion/Git/Redmine 
• NoSQL/Memcache megoldások ismerete 
• nagy terheltségű, nagy rendelkezésre állású rendszerek fejlesztésében 

szerzett tapasztalat. 

Amit kínálunk: 
• remek lehetőséget arra, hogy kreatív legyen és ötleteit megvalósítsa 
• folyamatos fejlődés, új technológiák és paradigmák 
• az állás teljes munkaidős, a munkavégzés helye: Szeged. 

Jelentkezni a schwimmer@lapcom.hu címen lehet. 

m i Szondi u. 9. sz. alatti, 
4 lakásos sorházban kulcsrakész 

lakás eladó: 
• 1 db 94 m2-es, garázzsal, 60 m2-es 

kerttel 28,5 M Ft helyett 

A URASHOZ A KLÍMABERENDEZEST AJANDEKBA ADJUK! 

A kedvezmény november 10-ig érvényes. 

Érd.: 06-20/9999-081,06-30/8649-630 

http://www.delmagyar.hu
mailto:schwimmer@lapcom.hu

